

Standarde moldovenești adoptate

#	Indicativul standardului moldovenesc	Titlul standardului în limba română	Titlul standardului în limba rusă	Titlul standardului în limba engleză	Data adoptării standardului	Indicativul standardului european preluat	ICS1	ICS2	ICS3	Indicativul standardului moldovenesc înlocuit	Data din care se anulează standardul înlocuit
1	SM EN 17270:2020	Hrană pentru animale: Metode de eșantionare și de analiză. Determinarea teobrominei în materiile prime pentru hrana animalelor și furaje combinate, inclusiv ingrediente derivate din cacao, prin cromatografie în fază lichidă	Корма для животных: Методы отбора проб и анализа. Определение содержания теобромина в кормовых материалах и комбикормах, включая ингредиенты, полученные из какао, методом жидкостной хроматографии	Animal feeding stuffs: Methods of sampling and analysis. Determination of theobromine in feed materials and compound feed, including cocoa derived ingredients, by liquid chromatography	28.02.2020	EN 17270:2019	65.120				
2	SM EN 17277:2020	Hidrometrie. Cerințe de măsurare și clasificarea aparatelor de măsurare a intensității precipitațiilor	Гидрометрия. Требования к измерению и классификация средств измерения интенсивности дождевых осадков	Hydrometry. Measurement requirements and classification of rainfall intensity measuring instruments	28.02.2020	EN 17277:2019	07.060				
3	SM EN 17279:2020	Produse alimentare. Multimetodă pentru depistarea aflatoxinei B1, deoxinivalenolului, fumonisinelor B1 și B2, ochratoxinei A, toxinei T-2, toxinei HT-2 și zearalenonului în produsele alimentare, cu excepția alimentelor pentru sugari și copii mici, prin HPLC-MS / MS	Продукты пищевые. Мультиметод скрининга aflatoxina B1, дезоксиниваленола, фумонизина B1 и B2, ochratoxina A, T-2 токсина и зearаленона в пищевых продуктах, кроме продуктов питания для детей грудного и раннего возраста, методом ЖХ-МС/МС	Foodstuffs. Multimethod for the screening of aflatoxin B1, deoxynivalenol, fumonisin B1 and B2, ochratoxin A, T-2 toxin, HT-2 toxin and zearalenone in foodstuffs, excluding foods for infants and young children, by LC-MS/MS	28.02.2020	EN 17279:2019	67.050				

Standarde moldovenești adoptate

4	SM EN 17280:2020	Produse alimentare. Determinarea zearalenonei și a trichothecenelor, inclusiv a deoxinivalenolului (DON) și a derivaților săi acetilați (3-acetil-DON și 15-acetil-DON), nivalenol (NIV) și toxinele T-2 și HT-2 în cereale și produse din cereale prin LC-MS / MS	Продукты пищевые. Определение содержания зearаленона и трихотеценов, в том числе дезоксиниваленола и его ацетилированных производных (3-ацетил-дезоксиниваленола и 15-ацетил-дезоксиниваленола), ниваленола и токсинов T-2 и HT-2 в зерновых продуктах методом ЖХ-МС/МС	Foodstuffs. Determination of zearalenone and trichothecenes including deoxynivalenol and its acetylated derivatives (3-acetyl-deoxynivalenol and 15-acetyl-deoxynivalenol), nivalenol T-2 toxin and HT-2 toxin in cereals and cereal products by LC-MS/MS	28.02.2020	EN 17280:2019	67.060				
5	SM CEN/TS 17378:2020	Sisteme inteligente de transport. ITS urban. Managementul calității aerului în zonele urbane	Интеллектуальные транспортные системы. Городская застройка и ее окружение (Urban-ITS). Управление качеством воздуха городских районов	Intelligent transport systems. Urban ITS. Air quality management in urban areas	28.02.2020	CEN/TS 17378:2019	13.040.50	35.240.60			
6	SM CEN/TS 17380:2020	Sisteme inteligente de transport. ITS Urban. Managementul Zonei Controlate pentru UVAR-uri folosind C-ITS	Интеллектуальные транспортные системы. Городские ИТС. Управление контролируемыми зонами с помощью кооперативных ИТС	Intelligent transport systems. Urban-ITS. 'Controlled Zone' management for UVARs using C-ITS	28.02.2020	CEN/TS 17380:2019	03.220.20	35.240.60			
7	SM CEN/TR 17426:2020	Instalații sanitare. Sisteme de drenaj pentru aplicarea instalațiilor sanitare	Оборудование санитарно-техническое. Системы канализации для применения санитарно-технического оборудования	Sanitary appliances. Drainage systems for the application of sanitary appliances	28.02.2020	CEN/TR 17426:2019	91.140.70	91.140.80			

Standarde moldovenești adoptate

8	SM EN ISO 17872:2020	Vopsele și lacuri. Ghid pentru producerea de tăieturi prin stratul de pe panourile metalice în vederea încercărilor la coroziune	Краски и лаки. Руководящие указания по нанесению меток сквозь покрытия металлических пластинок для коррозионных испытаний	Paints and varnishes. Guidelines for the introduction of scribe marks through coatings on metallic panels for corrosion testing	28.02.2020	EN ISO 17872:2019	87.040			SM EN ISO 17872:2016	30.04.2020
9	SM EN ISO 18388:2020	Documentație tehnică pentru produse. Șanțuri în relief. Tipuri și dimensionare	Техническая документация на продукцию (TPD). Разгрузочные канавки. Типы и определение размеров	Technical product documentation (TPD). Relief grooves. Types and dimensioning	28.02.2020	EN ISO 18388:2019	01.100.20				
10	SM EN ISO 18647:2020	Industria petrolului și gazelor naturale. Instalații de foraj modulare pentru platforme fixe offshore	Промышленность нефтяная и газовая. Блочные буровые установки для морских стационарных платформ	Petroleum and natural gas industries. Modular drilling rigs for offshore fixed platforms	28.02.2020	EN ISO 18647:2019	75.180.10				
11	SM EN ISO 18674-5:2020	Investigații și încercări geotehnice. Supraveghere geotehnică in situ prin aparatură. Partea 5: Măsurări de schimbare a stresului prin celulele de presiune totale (TPC)	Исследования и испытания геотехнические. Геотехнический мониторинг с помощью полевой измерительной аппаратуры. Часть 5: Измерения изменений напряжения с помощью датчиков полного давления (TPC)	Geotechnical investigation and testing. Geotechnical monitoring by field instrumentation. Part 5: Stress change measurements by total pressure cells (TPC)	28.02.2020	EN ISO 18674-5:2019	13.080.20	93.020			

Standarde moldovenești adoptate

12	SM EN ISO 18862:2020	Cafea și produse de cafea. Determinarea conținutului de acrilamidă. Metode care utilizează HPLC-MS / MS și GC-MS după derivare	Кофе и кофепродукты. Определение содержания акриламида. Методы с использованием ВЭЖХ- МС/МС и ГХ-МС после derivatizării	Coffee and coffee products. Determination of acrylamide. Methods using HPLC-MS/MS and GC-MS after derivatization	28.02.2020	EN ISO 18862:2019	67.140.20				
13	SM CEN ISO/TS 19468:2020	Sisteme inteligente de transport. Interfețe de date între centrele sistemelor de informație de transport și sistemelor de control. Specificații model independente de platformă pentru protocoalele de schimb de date între sistemele de informație de transport și sistemele de control	Интеллектуальные транспортные системы. Интерфейсы данных между центрами систем транспортной информации и управления. Спецификации независимой от платформы модели для протоколов обмена данными систем транспортной информации и управления	Intelligent transport systems. Data interfaces between centres for transport information and control systems. Platform independent model specifications for data exchange protocols for transport information and control systems	28.02.2020	CEN ISO/TS 19468:2019	03.220.20	35.240.60			
14	SM EN ISO 19903:2020	Industria petrolului și gazelor naturale. Structuri marine din beton	Промышленность нефтяная и газовая. Бетонные морские структуры	Petroleum and natural gas industries. Concrete offshore structures	28.02.2020	EN ISO 19903:2019	75.180.10			SM EN ISO 19903:2016	30.04.2020